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Tisztelt Elnök Úr !

„Betartja-e a minisztérium a KAC pályázatok lezárása során a törvényességet?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi
miniszter úrhoz . Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium úgynevezett KAC pályázataival kapcsolatban
olyan információ jutott birtokunkba, mely szerint az utóbbi id őben több pályázat úgy került
lezárásra, illetve a Minisztérium a jelzálogjog törléséhez úgy járult hozzá, hogy ne m
megfelelően történt meg a szerződési feltételek ellenőrzése, és több esetben a szerződési
feltételeket a jelzálog kötelezettje nem teljesítette .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Minisztérium és a pályázók között létrejött támogatási szerződések IV. fejezete tartalmazza
azokat az egyedi szerződéskötési feltételeket, amelyeket a pályázók kötelesek betartani . Ezek
a feltételek, miután fejlesztési támogatásról van szó, a fejlesztések megvalósulását, azo k
műszaki, vagy környezetvédelmi paramétereit, illetve a fejlesztés meghatározott ideig vagy
mennyiségtő l függően megállapított volumenig történ ő végrehajtására vonatkoznak.

A szerződések jelentős részénél szakértői vélemények beszerzése szükséges a
környezetvédelmi vagy egyéb műszaki feltételek megvalósulásának bizonyítására. A
szerződés értelmében határozott ideig, általában 5 évig kötelesek ezeket a feltételeket
fenntartani a pályázók, és mindez független a visszatérítend ő kamatmentes támogatá s
visszafizetési időpontjától .

Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiek alapján kérdéseim a következ ők:

1 ./ Kérem, tájékoztasson arról, hogy az elmúlt egy évben hány és pontosan mely KAC
pályázatot zártak le, s azoknál megtörtént-e a szerz ődési feltételek ellenőrzése?
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2 ./ Mely KAC pályázatoknál és hogyan történt meg a jelzálogjog törlésének minisztérium
általi jóváhagyása?

Budapest, 2010 . április 13 .

Tisztelettel várom válaszát :
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